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Kulturnämnden PROTOKOLL 5/2014 

 

   
 

 Tid Tisdagen den 10 juni 2014 kl. 16.30 – 17.20  
   

 Plats Stora Kollegiesalen, Stadshuset 
   

 Justerat Måndag den 16 juni 

  

 

Madeleine Sjöstedt Ann Mari Engel 

  

Närvarande  

 Beslutande ledamöter: 

 Madeleine Sjöstedt, ordföranden (FP)  

Ann Mari Engel, vice ordföranden (V)   

Arba Kokalari (M) 

Ida Karlbom (M) §6-12 

Maria Braun (M)  

Emilia Bjuggren (S) 

Salar Rashid (S)  

Monika Lindh (S) 

Mats Berglund (MP) 

Tjänstgörande ersättare: 

Lars Jilmstad (M) för Manne Bergström (M) 

Cecilia Önfelt (C) för Ida Karlbom (M) §1-5 

Joar Forsell (FP) för Rasmus Jonlund (FP) 

 
Ersättare:  

Cecilia Önfelt (C) 

Tony Nilsson (S) 

Ewa Carlsson-Hallberg (S) 

Eleonore Eriksson (S) 

Marja Sandin-Wester (MP)  

Mårten Andersson (V) 

 
Tjänstemän: 

 Stadsarkivet: Förvaltningschefen Lennart Ploom 

Kulturförvaltningen: Förvaltningschefen Berit Svedberg, Ann-Charlott 

Backlund, Mårten Castenfors, Marion Hauge-Lindberg, Patrik Liljegren, 

Inga Lundén, Johan Westin och Maria Sadeghzadeh samt 

borgarrådssekreteraren Jonas Uebel och biträdande 

borgarrådssekreteraren Anders Gustafsson från roteln. 
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 § 1 
Justering av dagens protokoll 
 
Beslut 

Kulturnämnden utser vice ordföranden Ann Mari Engel (V) att 

tillsammans med ordföranden Madeleine Sjöstedt (FP) justera dagens 

protokoll.  

 

Justering sker måndagen den 16 juni. 
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§ 2 
Anmälan av justerat protokoll 
 
Beslut 

Kulturnämnden beslutar att godkänna anmälan av protokoll nr 4/2014 

från nämndens sammanträde den 20 maj 2014, som justerats tisdagen 

den 27 maj 2014. 
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§ 3 
Anmälningsärenden maj 2014  
Dnr 1.1/81/2014 

 
Beslut 

Kulturnämnden beslutar att lägga anmälan till handlingarna. 

 
Anmälan görs av: 

a) Till kulturnämnden inkomna handlingar 

b) Protokoll Rådet för Funktionshinderfrågor 2014-05-08 

c) Anmälan av remissvar Trafikkontoret: Försök med digitala 

reklamvitriner 

d) Stadsarkivariens beslut enligt delegation 

e) Stadsarkivets månadsrapport maj (dukas)  
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§ 4 
Yttrande över revisorernas årsrapport 2013 avseende 
Kulturförvaltningen 
Dnr. 1.1/1695/2014 

 
Beslut 

Kulturnämnden beslutar enligt kulturförvaltningens förslag: 

 

1. att godkänna och överlämna kulturförvaltningens förslag 

till revisionskontoret som svar på årsrapport 2013 

2. att omedelbart justera paragrafen 

 
Handlingar i ärendet 

Kulturförvaltningens tjänsteutlåtande från den 24 maj 2014. 

 

Sammanfattning 
Revisorerna för kulturnämnden har avslutat revisionen av nämndens 

verksamhet avseende kulturförvaltningen under år 2013. Den årliga 

revisionen omfattar granskningar och bedömningar inom verksamhetens 

ändamålsenlighet och ekonomi, intern kontroll och bokslut och 

räkenskaper. Revisionskontorets granskning visar att verksamheten i all 

väsentlighet har bedrivits på ett ändamålsenligt och från ekonomisk 

synpunkt tillfredställande sätt. Kulturförvaltningen instämmer i huvudsak 

i de synpunkter som revisionskontoret redovisar i rapporten. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

Kulturnämnden föreslår (se beslutet). 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Madeleine Sjöstedt (FP) finner att nämnden beslutar 

enligt Stadsarkivets förslag.   
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§ 5 
Yttrande över revisorernas årsrapport 2013 avseende 
Stadsarkivet 
Dnr. 1.7-8395/14 

 
Beslut 

Kulturnämnden beslutar enligt Stadsarkivets förslag: 

 

1. att godkänna Stadsarkivets yttrande över revisorernas 

årsrapport 2013 och överlämna yttrandet till revisorerna  

2. att omedelbart justera paragrafen 
 

 
Handlingar i ärendet 

Stadsarkivets tjänsteutlåtande från den 28 maj 2014.  

 

Sammanfattning 
Stadens revisorer har avslutat sin granskning av kulturnämndens 

verksamhet avseende Stadsarkivet för år 2013. Granskningen är 

uppdelad i tre områden och visar att Stadsarkivet uppfyller alla 

områden på ett tillfredställande sätt. Verksamheten har bedrivits på ett 

ändamålsenligt och från ekonomisk synpunkt tillfredsställande sätt, 

den interna kontrollen är tillräcklig samt bokslut och räkenskaper är 

rättvisande. Kommunfullmäktige beviljar nämnden och dess ledamöter 

ansvarsfrihet för granskningsperioden. Revisorerna har överlämnat 

revisionskontorets årsrapport för kulturnämnden avseende Stadsarkivet 

för yttrande. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

Kulturnämnden föreslår (se beslutet). 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Madeleine Sjöstedt (FP) finner att nämnden beslutar 

enligt Stadsarkivets förslag.   
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§ 6 
Svar på skrivelse om Kulturskolans lokaler i Blå Huset 
Dnr 1.1/2029/2014 

 
Beslut 

Kulturnämnden beslutar enligt kulturförvaltningens förslag: 

 

1. att skrivelsen besvaras genom kulturförvaltningens 

tjänsteutlåtande 

 
Handlingar i ärendet 

Kulturförvaltningens tjänsteutlåtande från den 2 juni 2014. 

 

Sammanfattning 
I en skrivelse till kulturnämnden framgår att skrivställarna fått höra om 

planerna på att flytta Kulturskolan från Blå Huset i Tensta och menar 

att det finns en stor oro i stadsdelen över att staden väljer att lägga ner 

och flytta bort viktiga verksamheter, inte minst för barn och unga.  

Man önskar därför en redovisning av planeringen för Kulturskolan i 

Tensta och vill ge kulturförvaltningen/Kulturskolan i uppdrag att 

tillsammans med Svenska Bostäder och stadsdelsnämnden försöka 

hitta en konstruktiv lösning för att bevara Kulturskolans lokaler i Blå 

Huset i Tensta. 

 

Kulturskolans verksamhet ska inte läggas ner och inte heller flyttas 

från Tensta. Tvärtom satsar förvaltningen mera resurser på 

verksamheten inför kommande hösttermin än tidigare och startar även 

El Sistema-verksamhet i stadsdelen.  

Kulturskolans kontrakt i Blå Huset är dock inte förlängt efter det att 

det löper ut 31 december 2014. Skälet till detta är bl. a den höga 

hyreskostnaden i förhållande till Kulturskolans nyttjandegrad. Arbete 

pågår med att se över kulturförvaltningens totala satsningar i Tensta 

för att hitta möjligheter till samverkan på olika sätt i syfte att förstärka 

den lokala kulturverksamheten. Översynen görs i samverkan med 

Spånga-Tensta stadsdelsförvaltning och Svenska Bostäder.  

 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

1) Ordförande Madeleine Sjöstedt m.fl. (FP) och Arba Kokalari 

m.fl. (M) föreslår (se beslutet). 

 

2) Vice ordförande Ann Mari Engel (V), Mats Berglund (MP) och 

Emilia Bjuggren m.fl. (S) föreslår att kulturnämnden beslutar 

enligt följande: 

 

- att uppdra åt förvaltningen att snarast undersöka 
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möjligheten att bevara de lokaler i Blå huset i Tensta som 

kulturskolan hittills disponerat 

 

- att anföra följande 

 

Tyvärr måste vi upprepa vårt uppdrag i den aktuella skrivelsen 

från 8 april 2014. 

Skrivelsen handlar i första hand om de lokaler som 

kulturskolan hyrt i Blå huset och som har utnyttjats för många 

andra viktiga kulturverksamheter i området. Vi är mycket 

oroade över beskedet att lokalerna har sagts upp från 1.1 2015 

utan att den framtida användningen diskuterats. 

 

Det är nu en politisk fråga, där den borgerliga majoriteten 

måste arbeta över nämnd- och rotelgränserna för att skyndsamt 

lösa situationen så att kulturlivet ostört kan planera för fortsatt 

verksamhet under hösten och framöver.  

 

Kulturförvaltningen föreslår en ny översyn över möjligheterna 

till i samverkan i stadsdelen. Vi föreslår att man i stället tar till 

vara och stödjer den verksamhet som utvecklats i stadsdelen av 

lokala aktörer och andra som valt att förlägga sin verksamhet 

dit.  

 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Madeleine Sjöstedt (FP) ställer de framlagda förslagen 

mot varandra och finner att nämnden beslutar enligt förslag från 

Madeleine Sjöstedt m.fl. (FP) och Arba Kokalari m.fl (M). 

 
Reservation 

Vice ordförande Ann Mari Engel (V), Mats Berglund (MP) och Emilia 

Bjuggren m.fl. (S) reserverar sig mot beslutet med hänvisning till sitt 

förslag. 
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§ 7 
Svar på skrivelse om teater för unga 
Dnr 1.1/2092/2014 

 
Beslut 

Kulturnämnden beslutar enligt kulturförvaltningens förslag: 

 

1. att skrivelsen besvaras genom kulturförvaltningens 

tjänstutlåtande 

 
Handlingar i ärendet 

Kulturförvaltningens tjänsteutlåtande från den 2 juni 2014. 

  

Sammanfattning 
I en skrivelse till Kulturnämnden uttrycker Ann Mari Engel (V), 

Emilia Bjuggren (S) och Mats Berglund (MP) sin oro över att den unga 

publiken inte kommer att uppleva teater under 2014. Ingivarna föreslår 

att kulturnämnden bör göra en djupare analys av de svårigheter och 

hinder som fria teatergrupper och institutioner, som får stöd av staden, 

har vad gäller att nå förskolor och skolor och återkomma med förslag 

på hur kontakterna mellan kulturlivet och skolorna i staden kan 

underlättas.  

 

Ingivarna är positiva till Kulans webb som förmedlare av information 

om teaterföreställningar och till Kulanpremien som subventionerar 

teaterbesök. Bedömningen är att dessa insatser inte räcker. 

Publikarbete och administration av Kulanpremien upplevs som onödigt 

tungt. Den tidigare modellen med kultursekreterare förs fram som ett 

tänkbart komplement till Kulan. 

 

Fjolårets fördelning av Kulanpremien visar att 57 procent av den unga 

publiken nåtts av utvald fri scenkonst. Sett till Kulans totala utbud 

dominerar teatern som konstområde. Av för närvarande 477 aktiviteter 

är det 201 st som rör teater och av dessa omfattas 75 st av 

Kulanpremien.  Teatern är även det dominerande konstområdet med 66 

procent av alla besök med Kulanpremien. Till teater ökade besöken 

mellan 2011-2013 med 7 procent. 

 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

1) Ordförande Madeleine Sjöstedt m.fl. (FP) och Arba Kokalari 

m.fl. (M) föreslår (se beslutet). 

 

2) Vice ordförande Ann Mari Engel (V), Mats Berglund (MP) och 

Emilia Bjuggren m.fl. (S) föreslår att kulturnämnden beslutar 

enligt följande: 
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- att kulturförvaltningen går vidare med att utveckla en 

starkare samverkan mellan förskolor och skolor, 

kulturlivet och kulturförvaltningen i enlighet med våra 

förslag nedan, 

 

- att därutöver anföra: 

 

Vi tackar för det utförliga svaret. Det är glädjande att det förs 

ett aktivt arbete att synliggöra Kulan, att antalet kulturombud 

på skolorna ökat kraftigt och att stödet når allt fler elever. 

 

Dock kvarstår problemet att alltför lite teater och annan kultur 

når till våra barn och skolungdomar. Som de tio fria teatrarna 

skrev i det brev som bifogades vår skrivelse är det fortfarande 

många barn och ungdomar i vår stad som inte kommer att få se 

en enda teaterföreställning. 

 

Kulan och Kulanpremien är inte tillräckliga verktyg för att 

tillgodose behovet att tillgängliggöra kulturupplevelser för den 

unga publiken. Systemet måste byggas ut eller förändras och 

kompletteras med fler guidande funktioner i gränssnittet mellan 

kulturutbudet, stadsdelarna och skolorna. Det bör ske i form av 

återinförande av kultursekreterare eller liknande funktion, men 

även av höstsamlingarna – det forum och den arena som 

möjliggjorde för de fria kulturutövarna att visa upp sig och sitt 

program för förskolornas och skolornas kulturombud en gång 

om året.  

 

Vidare bör även – såsom också påpekas i skrivelsen – utredas 

vidare hur andra kommuner som erbjuder gratis 

kulturupplevelser till förskolor och skolor har löst situationen 

och vilka möjligheter vi har att göra det på ett framgångsrikt 

sätt i Stockholm. 

 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Madeleine Sjöstedt (FP) ställer de framlagda förslagen 

mot varandra och finner att nämnden beslutar enligt förslag från 

Madeleine Sjöstedt m.fl. (FP) och Arba Kokalari m.fl (M). 

 
Reservation 

Vice ordförande Ann Mari Engel (V), Mats Berglund (MP) och Emilia 

Bjuggren m.fl. (S) reserverar sig mot beslutet med hänvisning till sitt 

förslag. 
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§ 8 
Fördelning av kulturstöd till det fria kulturlivet 
Dnr 6.1/1999/2014 
 
Beslut 

Kulturnämnden beslutar enligt kulturförvaltningens förslag: 

 

1. att besluta i enlighet med bilagda förslag om kulturstöd 

 
Handlingar i ärendet 

Kulturförvaltningens tjänsteutlåtande från den 2 juni 2014. 

 
Sammanfattning 
I föreliggande tjänsteutlåtande redovisar förvaltningen underlag till 

beslut om kulturstöd till det fria kulturlivet. För de verksamheter som 

föreslås en stödnivå som överstiger 350 tkr fattas beslut av 

kulturnämnden. I enlighet med gällande delegationsordning fattas 

övriga beslut av kulturdirektör eller avdelningschef. 

 

Antalet ansökningar och kulturlivets ambitioner är fortsatt höga. I 

denna omgång har 43 ansökningar om kulturstöd med anspråk på 33 

309 tkr och 11 ansökningar om utvecklingsstöd med anspråk på 8 621 

tkr inkommit. 

  

6 av förslagen är fleråriga stöd upp till tre år. För dessa föreslås 

kulturnämnden fatta beslut för hela perioden. Innan utbetalning av stöd 

för år två samt år tre ska första året redovisas och godkännas av 

förvaltningen.  

 

Förvaltningen föreslår nämnden att fatta beslut om sammanlagt  

9 700 tkr kronor i kulturstöd till 10 ansökanden. Beslutet omfattar 1 

900 tkr för budgetår 2014 och 7 800 tkr för budgetår 2015, 2016 och 

2017. 

 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

Kulturnämnden föreslår (se beslutet). 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Madeleine Sjöstedt (FP) finner att nämnden beslutar 

enligt kulturförvaltningens förslag.   
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 § 9 
Verksamhetsrapport – avstämning av projektet El 
Sistema Stockholm 
Dnr 3.4/3864/2013 

 
Beslut 

Kulturnämnden beslutar enligt kulturförvaltningens förslag: 

 

1. att godkänna föreliggande verksamhetsrapport 
 

 
Handlingar i ärendet 

Kulturförvaltningens tjänsteutlåtande från den 25 maj 2014. 

 

Sammanfattning 
I budgeten för 2013 gav kommunfullmäktige kulturnämnden i uppdrag 

att på försök införa El Sistema i Stockholm, som ett komplement till 

Kulturskolans verksamhet, för att ge fler barn i socialt utsatta områden 

möjlighet att växa genom musiken. El Sistema är en modell för kör- 

och orkesterskola som har arbetats fram i Venezuela av José Antonio 

Abreu - ekonom, lärare och amatörmusiker och bygger på visionen om 

musikens förmåga att ge människor en stärkt framtidstro om att växa i 

ett socialt sammanhang och visa på möjligheten och potentialen i att 

använda musik som verktyg för social, kulturell och mänsklig 

utveckling.  

 

Höstterminen 2013 startade det 3-åriga projektet El Sistema Stockholm 

sin verksamhet med 350 barn från Husby-Kista samt Bredäng. 

Vårterminen 2014 ökade antalet till 400 och inför kommande 

höstterminen utvidgas El Sistema till ytterligare två stadsdelar; Tensta 

och Skärholmen. Sammantaget kommer då närmare 900 barn att delta i 

satsningen.  

 

Projektet bygger på ett nära samarbete med Berwaldhallen; Sveriges 

Radios symfoniorkester och Radiokören, Adolf Fredriks Ungdomskör, 

Kungliga Musikhögskolan och Stockholms Musikpedagogiska Institut. 

Verksamheten har rönt mycket stor uppskattning bland barnen och 

deras familjer samt pedagoger och professionella musiker och korister.  

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

Kulturnämnden föreslår (se beslutet). 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Madeleine Sjöstedt (FP) finner att nämnden beslutar 

enligt kulturförvaltningens förslag.   
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 § 10 
Verksamhetsrapport – avstämning av projektet 
Lärandecenter och mötesplats i nytt bibliotek i 
Hässelby gård 
Dnr 1.1/1686/2014 

 
Beslut 

Kulturnämnden beslutar enligt kulturförvaltningens förslag: 

 

1. att godkänna föreliggande verksamhetsrapport 

 

 
Handlingar i ärendet 

Kulturförvaltningens tjänsteutlåtande från den 23 maj 2014. 

 

Sammanfattning 
Under hösten 2013 startade verksamheten i en mindre omfattning i 

provisoriska lokaler. Den 15 februari 2014 invigdes Bibblerian i nya 

fräscha lokaler på Hässelby Torg 10. Verksamheten är ett unikt och 

mycket bra samarbete mellan kulturförvaltningen och 

stadsdelsförvaltningen samt har rönt stor uppskattning bland de 

boende. Förvaltningarna bedömer att projektet är i behov av en 

fortsättning efter 2014. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

Kulturnämnden föreslår (se beslutet). 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Madeleine Sjöstedt (FP) finner att nämnden beslutar 

enligt kulturförvaltningens förslag.   
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§ 11  
Svar på skrivelse angående Hertha Hillfons bostad och 
ateljé 
Dnr. 1.1/2091/2014  

 
Beslut 

Kulturnämnden beslutar enligt kulturförvaltningens förslag: 

 

1. att skrivelsen besvaras genom kulturförvaltningens 

tjänsteutlåtande 

 
Handlingar i ärendet 

Kulturförvaltningens tjänsteutlåtande från den 3 juni 2014. 

 

Sammanfattning 
I en skrivelse från Ann Mari Engel (V), Mårten Andersson (V), Emilia 

Bjuggren (S) samt Mats Berglund (MP) har staden blivit ombedd att 

undersöka möjligheten att förvärva den ateljé och det hem där den nu 

framlidna keramikern Hertha Hillfon verkat sedan tidigt fyrtiotal.  

 

Hertha Hillfons konstnärskap är betydande, vilket bland annat märks i 

hennes rika representation i det offentliga rummet. Anhöriga och ägare 

till ateljén och konsten är i första hand de som är ansvariga för att ta 

ställning om man vill bilda en stiftelse, en förening eller annan 

associationsform som kan ta ansvar för att skapa ett museum. 

Kulturförvaltningen kommer att ta kontakt med familjen för att lyssna 

in vilka planer och önskemål som finns.  

 

Det är, oavsett vad som händer med ateljén och bostaden, viktigt att 

stadens medborgare får ta del av det keramiska arv som Hertha Hillfon 

har producerat. Förvaltningen kommer därför genom Stockholm Konst 

att se över möjligheten att inkludera fler verk av konstnären i stadens 

samlingar.  

 

 
Nämndens behandling av ärendet 
 

Framlagda förslag till beslut 

1) Ordförande Madeleine Sjöstedt m.fl. (FP) och Arba Kokalari 

m.fl. (M) föreslår (se beslutet). 

 

2) Vice ordförande Ann Mari Engel (V), Mats Berglund (MP) och 

Emilia Bjuggren m.fl. (S) föreslår att kulturnämnden beslutar 

enligt följande: 

 

- att uppdra åt kulturförvaltningen att skyndsamt utreda 

förutsättningarna för att bevara Hertha Hillfons bostad och 

ateljé, i samråd med berörda parter 
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- att anföra följande 

 

Kulturförvaltningen framhåller det stora värdet i Hertha 

Hillfons konstnärskap och framhåller att det är viktigt att 

Stockholms medborgare får del av detta kulturarv. Dock 

hänvisas angående husets och konstens framtid till anhöriga 

och ägare, som självklart är de ansvariga i denna fråga. 

 

Vi anser att staden måste ta ett aktivt initiativ angående 

fastigheten. Det är mycket brådskande.  Både fastigheten och 

konsten finns redan utbjudna till försäljning.  

För 10 dagar sedan bildades en vänförening, med avsikt att 

verka för bevarande av Hertha Hillfons ateljé och verkstad, att 

medverka i grundandet av Sveriges första kvinnliga 

konstnärshem, att bevara konstproduktionen och att skapa en 

öppen kulturell mötesplats.  Föreningen har redan samlat 

många medlemmar och flera krafter i konstvärlden verkar för 

att bevara och hålla ihop detta kulturarv.   Enligt uppgift har 

såväl familjen som andra närstående uttryckt ett stort intresse 

för ett sådant bevarande och söker en lösning som innefattar att 

försäljningen av fastigheten innefattar bevarande.  

 

Vi anser att kulturförvaltningen snarast bör inleda en dialog 

med de inblandade, med Stockholms stadsmuseum och 

Fastighetsnämnden som övriga parter från staden. Avsikten bör 

vara att bevara och tillgängliggöra Hertha Hillfons konst och 

kulturarv och samtidigt skapa ett nytt kulturellt centrum för 

stockholmarna.  

 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Madeleine Sjöstedt (FP) ställer de framlagda förslagen 

mot varandra och finner att nämnden beslutar enligt förslag från 

Madeleine Sjöstedt m.fl. (FP) och Arba Kokalari m.fl. (M). 

 
Reservation 

Vice ordförande Ann Mari Engel (V), Mats Berglund (MP) och Emilia 

Bjuggren m.fl. (S) reserverar sig mot beslutet med hänvisning till sitt 

förslag. 
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§ 12 
Information och övriga frågor  
 
Information från förvaltningarna 

- Kista bibliotek: 

Inga Lundén bjöd in nämnden till invigningen av nya Kista 

bibliotek som äger rum den 23 augusti. Det nya biblioteket 

ligger mitt i gallerian och har öppet mellan 10 - 21, 362 

dagar om året. Biblioteket har många samarbetspartners som 

är inblandade i aktiviteter, bl. a. fotbollsklubben Kista 

Galaxy som är engagerade i läxhjälp och KTH som hjälper 

till att skapa en digital verkstad på biblioteket. 

 

- KUL1415: 

Anna Klynning berättade om verksamheten under 

KUL1415, däribland kan nämnas barnkulturfestivalen på 

Junibacken, teaterföreställningar runt om i Stockholm och 

sagoläsning på olika språk på Brunkebergstorg. KUL1415 

tar även ut festivalen We are Sthlm på turné och åker runt 

med ett aktivitetsfyllt glashus där barn och unga kan få 

prova på att DJ:a, dansa eller syssla med Remake. 

 

- Sommaren på kulturförvaltningen: 

- Berit Svedberg berättade om Kulturfestivalen och 

festivalen We are Sthlm som äger rum i augusti. 

- Mårten Castenfors berättade om Open Streets, ett konst- 

och matprojekt som förvandlar Brunkebergs torg under 

sommaren samt om Liljevalchs sommarutställning om 

konsthantverk Attention: Craft, samt om barnprojekten 

craftkollo och drop-in verkstad.  

- Lotta Backlund berättade om Stockholms Stadsmuseums 

sommaraktiviteter, såsom Astrid Lindgren-vandring i 

Vasastan och Från cell till galgbacke, en vandring i de 

dödsdömas fotspår samt om tävlingen Stockholms 

fotomaraton, där bilderna kommer att ställas ut på museet 

i september. 

- Inga Lundén informerade bl.a. om Husby bibliotek som 

har öppet 6 dagar i veckan hela sommaren samt om den 

nya röda bokbussen som kommer besöka stadens stränder 

och torg och inbjuda till läsning. 

- Marion Hauge-Lindberg berättade om Kulturskolans 15 

sommarlovskurser som bl.a. innefattar animation, dans 

och musik samt även att kulturskolans anordnar 

kulturkollon på åtta platser i staden.  
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Inkomna skrivelser 
Anmälan görs av inkomna skrivelser till kulturnämnden enligt 

följande: 

 

- Skrivelse från Mats Berglund (MP), Marja Sandin-Wester 

(MP), Ann Mari Engel (V) och Mårten Andersson (V), 

angående Liljeholmsbadet. 
 
 
Beslut 

Kulturnämnden överlämnar skrivelserna till kulturförvaltningen för 

beredning. 

 

 

 

 

Vid protokollet 

 

Maria Sadeghzadeh 
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Skrivelse om Liljeholmsbadet 
 

Liljeholmsbadet är en flytande badhus i Liljeholmsviken. Badet 

har funnits med i Stockholm sedan 1930 och är idag en 

kulturhistorisk värdefull inrättning som erbjuder en unik badmiljö 

för många stockholmare.  

 

Sedan närmare 25 år har verksamheten, som är både bred och på 

många sätt driven med ett starkt socialt patos, skötts under 

ledning av badchefen Imre Nagy. När han väntas gå i pension 

under nästa år sker ett skifte i badet historia. Det är därför rimligt 

att nu se över och stadfästa dess plats i Stockholms 

kulturhistoriska sammanhang. Vi vill gärna även undersöka 

möjligheterna att stärka badets kulturmiljöskydd i detaljplanen.  

 

Badet är idag grönklassat enligt Kulturmiljöavdelningens 

klassificeringskarta.  

 

Med anledning av det ovan skrivna önskar vi en redovisning av 

Liljeholmsbadets kulturhistoria och dess plats i områdets 

kulturmiljö. Vi vill även uppdra åt Kulturförvaltningen att 

undersöka möjligheterna att stärka badets kulturhistoriska skydd. 

 

 

 

Stockholm den 10 juni 2014 

 

 

 

 

 

Mats Berglund (MP) Marja Sandin Wester (MP) 

 

Ann Mari Engel (V) Mårten Andersson (V) 

 

 

 


